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Högdalstopparna



Idrottsnämnden ska i samarbete med exploateringsnämnden utreda hur 
Högdalstopparna kan utvecklas till ett attraktivt och öppet frilufts- och 
rekreationsområde.

Kommunfullmäktiges inriktning

• Ett Stockholm som håller samman med en stark och jämlik välfärd i hela staden

• Inom ramen för denna inriktning ska idrottsnämnden verka för ett rikt friluftsliv. Till exempel genom att bistå 
arbetet med fler naturstigar, motionsspår, skidspår runt om i staden. Tillgängligheten för personer med 
funktionsnedsättningar ska beaktas. 



Högdalstopparna

Möjlig utveckling

• Förstärkta naturvärden

• Utkiksplats

• Fågelskådning

• Disc-golf

• Cykelsport

• Promenad och löpning

• Hinderbana

➢Aktiviteter / kvaliteter som bör finnas i området?
➢Skapa förbättrad tillgänglighet för personer med funktionsnedsättning?
➢Övriga reflektioner?

Frågor och inspel skickas via mail till: louice.persson@stockholm.se



Trägolv i idrottshallar - Befintliga

• Trägolv efterfrågas av basket, rollerderby och 
parasport (med rullstol)

• En spridning över staden eftersträvas



Trägolv i idrottshallar – Kommande i planering

• Rågsved – Bäverdalens idrottshall. 
Planeras som dubbelhall för basket med 
trägolv.

• Kungsholmen – Kristinebergshallarna, en 
av hallarna planeras med trägolv.

• Vällingby SOI – byte till trägolv i samband 
med upprustning.

• Västertorps SOI – planerad ersättning 
med två nya hallar. Trägolv planeras inte.



Trägolv i idrottshallar – befintliga och kommande

➢ Generella synpunkter på trägolv för parasport – särskilda önskemål från paraidrotten att ta i beaktande.

Frågor och inspel skickas via mail till: ruben.wennerberg@stockholm.se


